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Mötesanteckningar RPO reumatiska sjukdomar 
Datum 2024-08-26 
Plats Skype  
Närvarande Anna Kajsa Sjöberg, Jan Cedergren, Ewa Winqvist, 
  Cecilia Hemgren, Christian Dahl 
 
  Alf Kastbom  
 
 

1. Inför kunskapsrådet 
• Ämnen som kommer är ”Kloka kliniska val” och forskning 
• Christian ingår i en nationell arbetsgrupp SRF där ämnet ”Kloka kliniska val” 

bollas. Viktigt att det är professionen som äger vad som är ”Kloka kliniska val” 
• Jönköping har ändrat bevakningar till ”administrativa” om patienten inte 

behöver kallas utan får höra av sig vid behov. 
• Västervik bevakar patienter vid behov? 
• Kalmar har individanpassad uppföljning, vilket innebär att en del patienter inte 

står på en aktiv väntelista, vissa kommer årligen, vissa var 3:e år osv. 
 

2. Erfarenheter switch ej biosimularer 
• Jönköping: Om patient har haft Cimzia som 1:a biologiskläkemedel har byte 

skett till adalimumab 
• Linköping börjar i höst med att skicka ut brev till patienter om byte från Cimzia 

och Simponi 
• Kalmar har få patienter på Cimzia och Simponi, någon switch ej är aktuell. 
• Vätervik har switchat patienter på Cimzia och Simponi?? 

 
3. Erfarenhet av digitalisering 

• Jönköping är det endast sjuksköterskor som har börjat med videosamtal. Har 
information på 1177.Skickar kallelser och en del information via 1177. 

• Linköping är det rehabpersonal som använder videosamtal 
 
4. Forskning inom RPO sydöstra 

• Linköping bedriver forskning genom Alf Kastbom på artrit. Muna Saleh 
disputerar inom området SLE den 31/10-24. 
Två nya doktorander kommer ha antagningsseminarium i höst, en inom 
området artritsjukdom och en med inriktning systemsjukdomar. 
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5. Handlingsplan 
• Christian berättar att Västerås är på gång med koppling Cosmic SRQ 
• NAG patientundervisning går som pilot på tre enheter. Mål att starta 2024 för 

alla. 
 

6. Övriga frågor 
• Jan meddelar att han avgår som ledamot i NPO vid årskiftet. Förslag på 

ersättare? 
 
 

Alf Kastbom kommer in i mötet för att informera om läkarutbildningen 

Programledningen för läkarutbildningen kommer att ta beslut i november angående 
T10. Förslag att studenter kommer att  vara på reumatolog 1 veckan och infektion 3 
veckor. 

Alf ombeds kontakta studieortsansvariga och verksamhetschefer angående detta. 

Alla enheter är positiva till studenter men behöver mer information om tex hur många 
kommer den vecka de ska var på reumatologen? 

 
 

 

Vid anteckningarna 

Elisabeth Nilwert Heed 


